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Betreft Beantwoording schriftelijke vragen van de raadsleden mevrouw Höcker van Goed voor 

Amstelveen, de heer Noomen van de VVD en de heer Ben Idder D66 over dierenwelzijn - 
functioneren dierenopvang Haarlemmermeer 

  
  

Geachte mevrouw Höcker, heer Noomen en heer Ben Idder,  
 
Op 14 december 2023 heeft u ons, op grond van artikel 44 Reglement van orde voor de raad 
van Amstelveen 2022, schriftelijke vragen gesteld over Betreffende dierenwelzijn: 
Functioneren dierenopvang Haarlemmermeer. In deze brief gaan wij in op de door u gestelde 
vragen (cursief) met daaronder onze beantwoording. 
 
De dierenopvang Haarlemmermeer vangt al jaren huisdieren op die gevonden, vermist, 
gewond en verwaarloosd worden.  Al jaren zijn er grote problemen met plaatsing, 
afwezigheid personeel en communicatie. Gemeente Amstelveen betaalt € 65.000 subsidie 
aan de Dierenbescherming. Goed voor Amstelveen, VVD, D66 willen vragen stellen over de 
toekomst voor de opvang van dieren in Amstelveen. Sinds Amstelveen geen dierenasiel 
meer heeft zouden de dieren naar Hoofddorp moeten gaan, helaas gaan honden en katten 
nu buiten de regio naar Zandvoort. 
De opvang van dieren is een wettelijke plicht maar de overheid in het algemeen laat het 
vaak afweten. In de wet wordt nog steeds gesproken over “bewaarplicht” i.p.v. zorgplicht. 
 
1. Is het college op de hoogte dat honden en katten die niet opgevangen kunnen worden 

in Hoofddorp geplaatst worden in Zandvoort, wat buiten onze regio ligt? 
 
 De gemeente heeft een contract voor de opvang van zwerf- en gevonden dieren met 

de dierenopvang van de Dierenbescherming in Hoofddorp. Uit de rapportages blijkt dat 
alle dieren waarvoor we een contractuele afspraak hebben zijn opgevangen in de 
dierenopvang Hoofddorp.  

 
 Dieren waarvan afstand is gedaan of in beslag zijn genomen door de politie of LID 

omdat de eigenaren om sociale of financiële redenen niet voor het dier kunnen zorgen, 
worden eerst naar een opslaghouder gebracht. De dierenopvang in Hoofddorp heeft 
niet de functie van opslaghouder. Het DOA (Dierenopvang Amsterdam) bijvoorbeeld 
wel. Vanuit de opslaghouder kan het dier vervolgens naar een opvang van de 
Dierenbescherming doorgeplaatst worden. Het vervoer wordt dan geregeld vanuit de 
opslaghouder.  
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2. Weet het college dat de dierenambulance Ronde Venen waar Amstelveen mee 

samenwerkt niet naar Zandvoort kan rijden i.v.m. de regionale afspraken die zij 
gemaakt hebben en bovendien een te lange rijtijd zouden hebben? 

 
 De Dierenbescherming zorgt zelf voor diervervoer indien er dieren naar een andere 

locatie moeten worden gebracht. De Dierenambulance Ronde Venen hoeft niet naar 
Zandvoort te rijden.  

 
3. Is het college bekend met het feit dat dan dieren niet geholpen kunnen worden? 
 
 Alle zwerfdieren, zoals contractueel vastgelegd, worden opgevangen in de 

dierenopvang in Hoofddorp. De Dierenbescherming heeft ons verzekerd dat alle dieren 
uit Amstelveen zijn geholpen en dat het dierenwelzijn niet in het geding is geweest.    

 
4. Is het college bekend met het feit dat er te weinig/geen personeel op de 

hondenafdeling in Hoofddorp aanwezig is? 
 
 De Dierenbescherming geeft aan dat er inderdaad tijdelijk sprake is geweest van een 

beperkte personeelsbezetting. Desondanks is de zorg voor de dieren gecontinueerd 
omdat er altijd hondenverzorgers aanwezig zijn geweest. Momenteel worden er nieuwe 
hondentrainers opgeleid.   

 
5. Is het college bekend met het feit dat ook katten niet meer geplaatst kunnen worden 

in Hoofddorp? 
 
 Uit de rapportages, jaarverslagen en de gesprekken met de Dierenbescherming blijkt 

dat er geen capaciteitsprobleem is in Hoofddorp en dat er conform de contractuele 
afspraak zwerfdieren zijn opgevangen.   

 
6. Het gebeurt regelmatig dat de dierenambulance zelf voor opvang moet zorgen en ook 

medische behandeling zelf financiert zoals de onlangs in beslag genomen honden in 
Amstelveen, is het college daarvan op de hoogte? 

 
Ja, de afspraak is dat de Dierenambulance Ronde Venen zwerfdieren die pijn lijden 
naar een dierenarts brengt en pijnvrij laat maken. De Dierenambulance verzorgt de 
eerste lijnhulp. Daarna worden de dieren naar de dierenopvang in Hoofddorp gebracht. 
Zodat de Dierenbescherming de vervolgonderzoeken kan oppakken.  

 
7. Graag willen wij de statistieken zien van de laatste 5 jaar, hoeveel en welke dieren uit 

Amstelveen zijn opgevangen en wat is er met hen gebeurd en hoeveel percentage 
heeft een nieuw baasje gevonden. 

 
 Zie de bijgevoegde rapportage van de afgelopen 5 jaar.  
  
8. Mocht dit niet worden bijgehouden, wie is daar dan verantwoordelijk voor? 
 

De Dierenbescherming levert ieder jaar een rapportage en een jaarverslag aan. Indien 
gewenst verstrekken zij per kwartaal rapportages.   
 

9. Goed voor Amstelveen VVD, D66 willen weten hoeveel katten en honden opgevangen 
zijn bij de dierenbescherming en willen daarvan een (verplichte) rapportage zien, kan 
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het college die opvragen? (van honden en katten die opgevangen worden moet bij wet 
een verplichte rapportage komen). 
 
Zie de bijgevoegde rapportage van de afgelopen 5 jaar. 

 
10. Naar wat wij horen zijn er in 2022 60 dieren in Zandvoort geëuthanaseerd, wij willen 

graag weten wat daarvan de redenen zijn en kunnen die opgevraagd worden met de 
(verplichte) rapportage? 
 
De gemeente heeft geen contract met de dierenopvang in Zandvoort. Op basis van de 
rapportages en jaarverslagen van de dierenopvang Hoofddorp gaan wij ervan uit dat er 
geen dieren vanuit Amstelveen naar Zandvoort zijn overgeplaatst.  
 
De dierenopvang in Zandvoort heeft uit het hele land van opslaghouders 
afstandshonden opgenomen en herplaatst. Vorig jaar waren dat er ruim 500. Dit zijn 
veelal honden die verwaarloosd zijn en om die reden gedragsproblemen vertonen of 
fysiek lijden. Deze honden krijgen een intensief verzorgings- of trainingsprogramma 
met als doel ze weer terug te kunnen plaatsen in de samenleving. Helaas is dat in 
sommige gevallen niet mogelijk.    
 

11. Is het college bekend met het euthanasieprotocol van de dierenbescherming? 
 
Ja, het college is bekend met het euthanasieprotocol van de Dierenbescherming.  
 

12. Volgens het euthanasieprotocol mogen dieren niet geëuthanaseerd worden indien er te 
weinig opvangplaatsen zijn. Indien er sprake is van een verstoorde mens-dier relatie 
en een dier niet meer geplaatst kan worden gelden er andere voorwaarden. Is het 
college hiermee bekend? 
 
Ja, hier is het college mee bekend. De Dierenbescherming euthanaseert niet wegens 
ruimtegebrek. Indien er geen plaats is in opvang A, zal uitgeweken worden naar locatie 
B waar wel plek is. Dit is het voordeel van een grote landelijke organisatie met veel 
aangesloten asielen.  
 

13. Wij weten uit bronnen dat niet altijd, op zijn zachtst gezegd, gehandeld wordt naar het 
protocol. Is het college hiervan op de hoogte? 

 
De Dierenbescherming zegt te handelen naar de strikte euthanasieprotocollen. Dieren 
worden uitsluitend geëuthanaseerd indien er sprake is van uitzichtloos lijden van het 
dier of indien het gedrag van het dier zodanig gestoord is dat het niet veilig 
teruggeplaatst kan worden in de samenleving. Bij het besluit tot euthanasie is voor 
zowel Hoofddorp als Zandvoort altijd een onafhankelijk externe dierenarts betrokken.    
 

14. Hoe vaak wordt op regelmatige basis contact en voeling gehouden met het 
functioneren van de dierenbescherming? 
 
Elk kwartaal of zo vaak als nodig wordt geacht vindt er ambtelijk inhoudelijk overleg 
plaats met de Dierenbescherming. Jaarlijks (in september) wordt de samenwerking  
geëvalueerd. 

 
Voor de beantwoording van de schriftelijke vragen hebben wij gesprekken gevoerd met 
zowel vertegenwoordigers van de Dierenambulance Ronde Venen als van de 
Dierenbescherming en dierenopvang in Hoofddorp. Daarnaast is een schriftelijke reactie 
ontvangen. 
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De dierenopvang van de Dierenbescherming in Hoofddorp nodigt de woordvoerders 
dierenwelzijn van de raad uit voor een werkbezoek. In overleg met u plannen wij dat graag 
in.   

 
Wij gaan ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van de gemeente Amstelveen, 
de secretaris, de burgemeester, 
 
Bert Winthorst Tjapko Poppens 
 
Dit document is elektronisch ondertekend. Zie de elektronische handtekening(en) rechtsboven op 
pagina 1. 
 
 

Bijlagen  Rapportagecijfers Dierenopvang Amstelveen 2019 - 2023 
 
 


